
Zápis z mimořádného zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 24.2. 2009 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Čáslavová, Otáhal, Rychecký, Slepička, Vindušková,  

Program: zasedání bylo svoláno výhradně kvůli projednání návrhů akreditace předložených 
vedením školy a schválených VR FTVS UK. V úvodu vyjádřil předseda za celý AS výhrady k 
časovému průběhu prací na tvorbě akreditačních návrhů bakalářského a magisterského studia 
a z něj vyplývajícího vytváření nevhodného tlaku na AS. 

1. Akreditace doktorského studia 

Na úvod seznámil proděkan pro vědu přítomné s hlavními zásadami předkládaných  

akreditacía strategií jejich uplatňování 

Závěr: AS projednal žádosti o akreditaci doktorských oborů „Kinantropologie“ a  

„Biomechanika“ a doporučuje je k dalšímu projednávání v akreditačních komisích  

(hlasování – 18 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

2. Akreditace bakalářského a magisterského studia 

Vstup provedla proděkanka pro studium. Následná diskuse se týkala tří okruhů problémů: 

a)obecná východiska – AS konstatoval, že ze strany vedení FTVS bylo doporučení stálé 

pracovní skupiny akreditační komise pro obory pedagogické, psychologické a  

kinantropologické mylně prezentováno jako povinnost respektování 20 hodin přímé  

výuky týdně.  

b)formální hledisko – vzhledem k zjištěným nedostatkům doporučil AS jazykovou  

korekturu, formální kontrolu „h tabulek“ a citací 

c)obsahové hledisko – diskuse se týkala zařazení jednotlivých povinných předmětů v 
jednotlivých ročnících, termínu zadávání DP v navazujícím magisterském studiu a nabídky 
povinně volitelných předmětů v jednotlivých směrech. 

Závěry: 

I.AS projednal žádost o akreditaci oboru „Management TV a sportu“ a doporučuje ji k 
dalšímu projednávání v akreditačních komisích (12 pro, 1 proti, 0 se zdržel) 



II.AS projednal žádost o akreditaci oboru „ TV a sport v kombinaci“. Doporučuje ji po 
přesunutí zadání DP z letního do zimního semestru 1. roč. navazujícího magisterského studia 
k dalšímu projednávání v akreditačních komisích (13 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

III.AS projednal žádost o akreditaci oboru „ TV zdravotně postižených“ a doporučuje ji k 
dalšímu projednávání v akreditačních komisích (13 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

IV.AS projednal žádost o akreditaci oboru „ TV a sport“. Doporučuje ji po přesunutí zadání 
DP do zimního semestru 1. roč. navazujícího magisterského studia k dalšímu projednávání v 
akreditačních komisích s výjimkou směru „Aktivity podporující zdraví“, kde doporučuje: 

1.změnit název 

2.výrazně změnit skladbu povinně volitelných předmětů (zařadit předměty biomedicínckého 
základu popř. další) 

Zapsal: TůmaSchválil: Süss 

 


